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P R O T O K Ó Ł Nr /06

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej RM i Komisji Budżetu i Finansów RM

z dnia 21 grudnia 2006 r.

Obecni członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta,

- Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta,

- Pan Dariusz Górny - Przewodniczący Komisji do spraw

Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji

Mienia RM,

- Pan Stanisław Sokołowski - Przewodniczący Komisji

Uzdrowiskowej RM,

- Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw

Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM,

- Pan Wiesław Jeruć - Przewodniczący Komisji do spraw

Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Augustowa na rok 2007.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na

2006 r.

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów RM.

Wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej RM i Komisji Budżetu 
i Finansów RM otworzył Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM.

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1

Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji
Uzdrowiskowej z Komisją do spraw Promocji, Kultury, Sportu 
i Turystyki RM z dnia 19 grudnia 2006 r., które projekt budżetu miasta Augustowa na 2007 rok zaopiniowały pozytywnie 8 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Pan Wiesław Jeruć - Przewodniczący Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia
Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM i Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa 
i Komunalizacji Mienia RM , które w dniu 20 grudnia 2006 r., projekt budżetu miasta Augustowa na 2007 rok zaopiniowały pozytywnie 8 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta zapoznał członków Komisji 
z procedurą opracowywania i uchwalania budżetu miasta oraz omówił główne jego założenia.

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła dochody 
i wydatki budżetu Miasta. Poinformowała, iż głównym źródłem dochodów są dotacje oraz subwencje, dochody z podatków i opłat lokalnych oraz dochody
pochodzące ze środków UE.

Pani Radna Anna Urban zgłosiła wniosek, aby w 2007 r. zwiększyć 
o 15 - 20 tys. zł środki finansowe na plażę „Bielnik” /głównie chodzi tu zagospodarowanie podłoża na plaży, wykoszenie wodorostów itd.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta przypomniał, iż administracją plaży „Bielnik” zajmuje się MOSiR. W tym roku zatrudniony był na plaży ratownik oraz
funkcjonowały toalety. Poinformował, iż koszty utrzymania plaż będą jeszcze analizowane.

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów zaproponował, aby miasto rozpoczęło budowę miejskiej bezprzewodowej sieci
komputerowej.

Pan Radny Bogusław Samel stwierdził, iż w budżecie na 2007 r. należałoby uwzględnić wydatki związane z targowiskiem miejskim. Augustów staje się
miastem coraz ładniejszym a targowisko temu wizerunkowi urąga.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta poinformował, iż utrudnieniem w przeprowadzeniu jakiejkolwiek inwestycji na targowisku jest nieuregulowane prawo
własności do części tego gruntu. Poinformował, iż przygotowywany jest miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obejmujący również ten teren.
Ponadto Spółka Sajno przygotowuje projekt zamykanych wiat, które mogłyby stanąć na targowisku miejskim.

Po przeprowadzonej dyskusji, Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta na 2007
rok, który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za.

Ad. pkt 2

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian budżetu miasta na 2006 rok..

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2006 r..
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowanie obie Komisje projekt uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za.

Ad. pkt 3

Komisja Budżetu i Finansów RM na wiceprzewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów RM wybrała panią Annę Dźwilewską.

Protokół Nr 2/06 ze wsplnego posiedzenia Kom. Rewiz. i Kom. Budż. i Fin. z dnia 21.12.06 r.
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